
Zápis ze schůze ICF Polsko – Bierawa 2018 

Ve dnech 23.-25.3.2018 se konala další jarní schůze před prvním mistrovstvím světa pod záštitou 

Mezinárodní canicrossové federace. Zahájení proběhlo tradiční páteční večeří. Následný den 

dopoledne jsme se vydali na obhlídku tratí. Tento víkend na tratích zároveň probíhali závody, jak 

individuálních disciplín, tak i spřežení. Mohli jsme tedy vidět tratě za „provozu“.  Kdo zná trať na 

Sadské, tak má velmi dobrou představu o tom, co ho bude čekat při mistrovství.  Trať je rovinatá, 

zpevněné lesní cesty, písečné části tratě (v množství přibližně jako na Sadské), borovicové lesy 

okolo (zatím bez šišek  ) -  délka je 5,3 km, technické pasáže také na trati najdeme. Osobně mě 

mile překvapila organizace závodu. 

Sobotní odpoledne patřilo tradičně zasedání členů ICF. 

Přítomné byly země: Polsko, Francie, Belgie, Německo, Ruská federace, Slovensko, Česká 

republika (Kamila Šrolerová, Ivana Velkoborská), Holandsko a Velká Británie. 

Schůze byla v režii nově zvoleného prezidenta francouzské federace Yvona Lasbleize, ten 

bohužel nehovoří anglickým jazykem, takže jsme obě byly požádány o překlad během celé 

schůze.  

Proběhlo zvolení dvou skrutátorů, kontrola mandátů  jednotlivých federací. 

Dále následovala kontrola zápisu z minulého zasedání, které se konalo na ME v Itálii. Bylo 

jednohlasně schváleno. 

Vzhledem k absenci Švýcarska, prezentoval finanční hospodaření prezident ICF. Nejvyšší položka 

byla za antidopingovou kontrolu, která proběhla u třech případů na posledním ME v Itálii. 

Belgie prezentovala místo na ME v roce 2019, městečko Chevetogne poblíž Namuru. Vypadá to 

velmi pěkně a slibují náročnou trať. Prý opravdu návrat ke caniCROSSU   

Rok 2020 a MS se bude konat ve Francii, pravděpodobně v Bretani. Hovořilo se taktéž o roce 

2021 a toho se chopilo Německo a Holandsko, takže uvidíme, jaká bude jejich nabídka. 

Opět se odhlasovalo, že canicross bude mít oba dva dny tratě stejně dlouhé a to minimálně 5 km 

a maximální délka 7 km. Samozřejmě bude záležet na obtížnosti tratě a na teplotě.  V sobotu 

zůstavají individuální starty s možností startovat po 15 vteřinách a neděle hromadné starty, pokud 

neumožňuje prostor, tak ve vlnách po deseti dle kategorií. 

Jednohlasně odsouhlaseno střídání ME, MS, vždy po roce.  

Proběhla volba šéfa technické komise na MS v Polsku, většinovými hlasy zvolena Ivana 

Velkoborská. 

Padl opět návrh na vznik kategorie Elite, tedy vyhlášení celkového mistra světa v canicrossu, 

bikejöringu i scooteru, muži, ženy. Do této kategorie budou automaticky zařazeni všichni od 

juniorů až po veterány (tedy vždy tři nejrychlejší muži a ženy dané disciplíny). Zároveň proběhne 

vyhlášení v jednotlivých kategoriích, tak jako tomu bylo doposud. Zatím je to pouze ve formě 

návrhu a více se projedná na podzimní schůzi.  

V rámci MS bude ukázka sportování tělesně postižených lidí, kteří zvládají tento sport také a tedy 

jisté gesto podpory těchto závodníků. Zároveň proběhne ukázka štafet ve složení, tak jak je 

známe my, ale bez kostýmů :-D Tedy štafeta ve složení BKJ, SC a canicross.  



Opět jsme byly u důležitého bodu a to návrhu na změny v pravidlech a statutech, Kamila 

Šrolerová ve spolupráci s Německem a Velkou Británií se ujala tohoto nelehkého úkolu. 

Kamila Šrolerová a ruská federace mají na starosti založení FB stránky ICF, na které budou 

aktuální informace ohledně CC, BKJ, SC členských zemí. 

Tradičně se schůze nesla v přátelském duchu, česká výprava si opět naložila „trošku“ práce, 

proto, abychom mohly tento sport posouvat dál. 

 

 

Ivana Velkoborská  


